
PROTOKÓŁ nr 56 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 12.01.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad 

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

W obradach Komisji brał udział przedstawiciel Straży Miejskiej Miasta Krakowa mł. spec. p. Magdalena Czarnul, 

która udzieliła odpowiedzi na sprawy poruszone przez Radnych oraz zapoznała zebranych z bieżącymi problemami 

na terenie Dzielnicy XVII.   

 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 
 

ad.3.1. Pismo IR dot. organizacji ruchu na ul. Zielony Jar sklasyfikowanej jako droga wewnętrzna (nr 559, data 

wpływu do R.DZXVII 09.12.2021) Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.2. Notatka IR dot. organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Łuczanowickiej i ul. Godebskiego. Komisja przyjęła 

do wiadomości. 

ad.3.3. Pismo SM dot. utrzymania czystości jezdni ul. Łowińskiego i obozowiska bezdomnych (nr 574 data wpływu 

do R.DZXVII 17.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.4. Pismo IR dot. Uchwały Rady Dzielnicy XVII nr XXXVII/240/2021 z dnia 25.11.21(nr 575, data wpływu do 

R.DZXVII 20.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.5. Pismo IR dot. montażu barier drogowych przy rowie, na łuku poziomym ul. Wadowskiej(nr 578, data wpływu 

do R.DZXVII 20.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.6. Pismo p. Sławomira G. dot. kontroli SM posesji na ul. Burzowej w Krakowie (nr 580, data wpływu do 

R.DZXVII 20.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.7. Pismo SM dot. zapewnienia spokoju i porządku publicznego (nr 582, data wpływu do R.DZXVII 

21.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.8. Pismo ZDMK dot. ul. Sybiraków(nr 583, data wpływu do R.DZXVII 22.12.2021). Komisja przyjęła do 

wiadomości. 

ad.3.9. Pismo SM dot. zgłoszonych pojazdów nieużywanych (nr 586, data wpływu do R.DZXVII 23.12.2021). 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.10.Pismo SM dot. przechylonych słupów(nr 587, data wpływu do R.DZXVII 23.12.2021). Komisja przyjęła do 

wiadomości. 

ad.3.11. Pismo ZDMK dot. przekazania zgodnie z kompetencjami wniosku w sprawie organizacji ruchu na ul. 

Wańkowicza (nr 588, data wpływu do R.DZXVII 23.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.12. Pismo ZTP dot. przedstawienia udogodnień dla ruchu rowerowego poprzez zmiany organizacji ruchu(nr 2, 

data wpływu do R.DZXVII  11.01.2022). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.13. Pismo ZTP dot. wskazania propozycji lokalizacji dla montażu dwóch stacji naprawy rowerów oraz stojaków 

rowerowych(nr 3, data wpływu do R.DZXVII 11.01.2022). Komisja przyjęła do wiadomości. 

ad.3.14. Pismo ZTP dot. organizacji komunikacji miejskiej podczas budowy drogi S-7(data wpływu do R.Dz.17 

09.12.2021). Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

 



ad.3.15. Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dzielnicy XVII p. Jana Zabagło dot. skierowania prośby do SM Miasta 

Krakowa o nocne kontrole jakości powietrza w osiedlu Krzesławice (nr 569, data wpływu do R.DZXVII 15.12.2021). 

Głos zabrali; p. St.Stroński, p. J.Wójcik. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przekazaniu pisma p. J. Zabagło do EKO-Patrolu SM celem wykonania 

pomiarów zanieczyszczenia powietrza na terenie os. Krzesławice. 
 

ad.3.16. Komisja rozpatrzyła pismo p. Krystyny K. dot. przywrócenia tablic informacyjnych przy ul. Petöfiego w 

Krakowie(nr 572 data wpływu do R.DZXVII 16.12.2021). 

Głos zabrali; p. J.Wójcik, p. St.Stroński, p. Z.Gawłowski 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o montażu tablicy we wskazanym miejscu w roku 2022, po objeździe z ZDMK 

w terenie. 
 

ad.3.17. Komisja rozpatrzyła pismo IR dot. podjęcia uchwały w kwestii organizacji ruch na ul. Stary Gościniec oraz 

ul. Gerlaha (nr 576 data wpływu do R.DZXVII 20.12.2021). 

Głos zabrali; p. J.Wójcik, p. St.Stroński. 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przełożeniu rozpatrzenia tego pisma na komisję w miesiącu lutym 2022,po 

uprzednim wyrażeniu woli społeczności lokalnej. 
 

ad.3.18. Komisja rozpatrzyła pismo Radnego p. J. Wójcika dot. przejścia dla pieszych na ul. Darwina (data wpływu 

do R.DZXVII 07.01.2022). 

Głos zabrali; p. J.Wójcik, p. St.Stroński 

Komisja jednogłośnie podjęła decyzję o przekazaniu ww. pisma do IR i ZDMK. 
 

ad.3.19.Komisja rozpatrzyła pismo IR dot. podjęcia uchwały w kwestii organizacji ruchu na ul. Wadowskiej, na 

odcinku od ul. Glinik do granicy miasta. 

Głos zabrali; p. T.Ziętara, p.J.Wójcik. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie podjęła decyzję o podjęciu uchwały w ww. sprawie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Pan J. Wójcik objaśnił sprawę progów zwalniających na ul. Wadowskiej, Lubockiej i innych na terenie osiedli 

Wadów, Lubocza i Łuczanowice. 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII  

ustalono na dzień 16.02.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 19:35. 

 

 
 

 

 

                           Protokołował:                                                                                

                     Waldemar Wołoch                                                           

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Waldemar Wołoch 

 


